
 

 

 

Bestyrelsesmøde 10 - 01 - 19 kl. 18.30 
 
Fremmødt: Tanya, Lasse, Theresa, Kaja, Lotte, Karsten og Lars 
 
Dagsorden godkendt.  
 

• Opfølgning af sidste møde:  

− AKG har valgt at gå af - Vi vil prøve at søge efter nye initiativtagere på Facebook og 
ophæng i opgangene. (Interesserede smider seddel i Lottes postkasse, deadline 1. 
marts) 

 

− Vi talte lidt om, at det tidligere AKG, syntes det var for bøvlet at skulle ansøge penge fra 
AKG, når man skal lave et budget over, hvad pengene skal gå til. Der var flertal for at 
dette var for besværligt og eventuelt ville skræmme ansøgere væk. Vi tager det op igen, 
hvis en ny gruppe bliver stablet på benene. 

 

− Det vil sige, at pt. er der ingen nye aktiviteter, uforudsete udgifter, sommerudflugt, 
juletræsfest eller frivillig forplejning, da bestyrelsen ikke ønsker at overtage. 

 

− Rettelse til årshjulet: Lisbet Sørensen står for vask, og ikke Marianne Andreassen. 
 

− Oprydning bunker: Vi mødes den 2. februar kl. 10, samt evt. den 17. februar kl. 10. 
 

− Skab, stole og borde er sat op i multihuset. 
 

− Karsten og Lotte går en tur i alle opgange med oprydningsmærker. 
 

− Lotte har fået kontakt til band til jubilæumsfesten. 

 
 

• Livet i og omkring Brændgårdsparken:  

− Kan vi få et skriftlig update på, hvor langt skiltene er, fra Morten? 

− Konflikt/kommunikationskursus med Lone Nedergaard ønskes sidst i februar, først i juni 
og først i september - gerne torsdage efter normal arbejdstid. 

 
 

• Multihus:  

− Aktiviteter der ikke kan flyttes til kælderen, har for eftertiden fortrinsret fremfor udlejning 
- bortset fra afdelingsmøder. 
 

− Vi ønsker ikke længere, at lejere skal have adgang til anlæg og mikrofon, da det aldrig 
virker efterfølgende. Udover det, slukker de for infoskærmen. Derfor foreslår vi, at skabet 
for eftertiden er låst.  

 

− Vi vil gerne have en trådløs mikrofon/headset til Multihuset. Det vil være dejligt både ved 
banko, afdelingsmøder osv. (Theresa kontakter Kjeld). 



 

− Optælling multihus - Bestyrelsen laver turnusordning 
sammen med Lisbet og Marianne. Theresa kontakter 
Lene mht. optællingsseddel, Theresa modtager 
kalender for udlejning, Theresa formidler udlejningsdatoer videre til rette vedkommende.  

 
• Møde med PTF 16 - 01 - 19: Lotte og Karsten deltager.  

 
• Fastelavn: Multihuset er udlejet, kælderen kan benyttes.  

 
• Affaldsspande i afdelingen kommer op hvornår? Vi blev lovet 2018.  

 
• Handicappladser i afdelingen: Vi foreslår, at der højest kan optages 3 pladser i hver gård, 

Lotte bringer det videre til organisationsbestyrelsen. Vi er i forvejen presset mht. pladser i den 
ene gård, og det er allerede nu set, at folk ikke respekterer handicappladserne.  

 
 

• Jubilæum:  

− Lasse undersøger alt med tilladelser. 

− Lotte finder ud af noget med telt, grill, åbning, musik, evt. marked mm. 

− Theresa finder ud af noget med Hoppeborg.nu, ridning, mad mm. 

− Vi skal have kontaktet Rikke mht. det hun stod for (Øl + aktivitet ) 

 
 

• Eventuelt: 

− Tanya flytter 1. februar og træder derfor ud af bestyrelsen - Karsten træder ind. Tanya vil 
stadig gerne være frivillig til banko og mht. infoskærmen. Kaja overtager uddeling af 
bankoophæng. 
 

− Lotte bliver næstformand. 
 

− Fliser fra 59 mod 57 mangler ved den gamle affaldsplads. 
Der mangler fliser ved 63  

 
− Kælderdøren mellem 27 og 29 kan ikke låses. 

  



 

90102 Afdeling Brændgårdsparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 10/1 2019 
 
Administrationen har modtaget referatet den 20/1 2019 
Administrationen har gennemgået referatet den 24/1 og 28/1 2019 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
• Opfølgning af sidste møde 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

• Livet i og omkring Brændgårdsparken 

− Status på skilte: Morten Hove Andersen oplyser, at skiltene er bestilt, men han 

afventer besked om leveringstiden. Derefter skal skiltene sættes op i 

afdelingen. 
 

− Konflikt/kommunikationskursus: Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

• Multihuset 

− Fortrinsret for aktiviteter: Administrationens Betina Voss har taget beslutningen 

til efterretning. 

 

− Anlæg og mikrofon låses inde: Administrationens Betina Voss har taget 

beslutningen til efterretning, og bestiller udskiftning af låsen, så det bliver 

samme lås som til skabene på kontoret. 

 

− Trådløs mikrofon/headset: Kjeld Kristensen kontakter formanden for nærmere 

aftale. 

 

− Optælling Multihus: Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

• Møde med PTF 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

• Fastelavn 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

• Affaldsspande 

Kjeld Kristensen oplyser, at affaldsspandene er indkøbt og bliver stillet på plads i løbet 

af foråret. 

 

• Jubilæum 

Ingen bemærkninger fra administrationen 

 

 

 

 



 

 

 

• Eventuelt 

− Ændring i afdelingsbestyrelsen: Administrationen har registreret, at Karsten 

Nymann indtræder i afdelingsbestyrelsen efter Tanya Andersen. Valgperioden 

går til september 2020. 

Administrationen har registreret, at Lotte Jensen er næstformand i 

afdelingsbestyrelsen. 

 

− Manglende fliser ved 57, 59 og 63: Ifølge Kjeld Kristensen mangler der ikke 

fliser. Der er sået græs, men det er endnu ikke kommet op. 

 

− Kælderdøre: Det sørger Kjeld Kristensen for bliver lavet. 

 

 


